
20 års jubileum som ansatt i Bjerke Travbane 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
travløp slik de gjorde i Sverige, sier Arild. Han følte et tomrom, men har under hele perioden 
hatt kontakten med sporten gjennom Rikstoto direkte og sosiale medier.  
 
Gjenoppstartet aktiviteter 
Det første Arild gjorde da driften igjen var i gang, var å sette seg godt inn i restriksjonene 
som var kommet i forhold til hestesporten.  
- Det er godt å komme i gang, og ikke minst betryggende å se at alle de aktive er flinke og 
forholder seg til de reglene som er satt for å kunne gjennomføre travløp i disse koronatider, 
legger Arild til.  Han legger ikke skjul på at det er kjedelig å ikke ha publikum på plass.              
- Stemningen blir jo ikke den sammen. Jeg er jo normalt i kontakt med publikum og gjester 
på løpsdag, forteller Arild.  
 
 

 
Dette bildet er tatt etter at Hillary B.R. vant hoppederby i  
2019. Arild står sammen med eierne Erland Åslund og Arne 
Sandbæk Jr. Arne Sandbæk Jr. er også  
samarbeidspartner med Bjerke Travbane. 
 

Arild Engebretsen er hjertens glad 
for at travløpene igjen er igang, og 
følte det som første dag på skolen 
igjen da han igjen satte sine føtter 
på arbeidsplassen etter 7 ukers 
permittering.  
 
- Jeg har jobbet innenfor 
hestesporten i hele min 
yrkeskarriere og Bjerke Travbane 
har aldri vært stengt på denne 
måten tidligere, forteller Arild. Han 
startet som Stafett (løpegutt for 
selgerne) da han var 15 år, og 
fortsatte som selger og V5 gransker 
i 17- 18 års alderen. I dag er Arild 
arenasjef for Bjerke Travbane.  
- Det var en rar følelse da vi fikk 
beskjed om å stenge ned hele 
driften. Det aller første jeg tenkte 
var at jeg håper dette vil gå fort 
over, og at vi kunne fortsette  
 



Respons 
Rikstoto som har ansvaret for spill omsetning, gir signal om at de har hatt en god start.  
- Vår fordel er jo at trav blir sendt på Rikstoto Direkte og på Nettavisen, slik at en del av 
aktivitet kan knyttes opp mot tv- skjermene og profilering for våre partnere, sier Arild, men 
legger til at han ser frem til mulighet for å fylle opp arenaen igjen med folk.  
- Gleder meg til å kunne se mylder og høre stemningen igjen, avslutter arenasjefen med.  
 
 
 
 


